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PROCES-VERBAL 

privind lucrările ședinței extraordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1  

convocată de îndată 

 pentru data de 06.07.2023, ora 10:00 

Nr. 27 din data de 26.07.2023 

 

 

 Plecând de la prevederile art. 134 alin. (7) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consemnăm următoarele: 

 

 Ședința a fost convocată de către grupul consilierilor PNL și PSD prin Convocatorul nr. 

50070/05.07.2023 pentru data de 06.07.2023, ora 10:00, ţinând seama de prevederile art. 133 alin. 

(2), lit. b), art.134 alin. (1) lit. b), alin. (4) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu 

următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unui serviciu social de tip centru de primire în 

regim de urgență pentru protecția victimelor violenței domestice (cod 8790 CR-VD-I), denumit 

Casa Hypatia, în structura Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 

(K2-281/24.11.2022) 

Inițiator – Grupul Consilierilor PSD 

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

2. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 

transmite în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 imobilul domeniului public al 

Municipiului București situat în București, șos. Ionescu-Sisești Gheorghe, Agronom, nr. 11A, 

înscris în Cartea Funciară nr. 244119, în vederea reabilitării, modernizării și amenajării de spații 

cu destinația educație antepreșcolară și preșcolară (K2-169/05.08.2022) 

Inițiator - Grupul Consilierilor PNL 

     Comisii:  

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5); 

 

La ședință au participat consilierii locali și doamna Mirona-Giorgiana Mureșan – Secretar 

General al Sectorului 1. 

Secretarul General al Sectorului 1 a înștiințat Președintele de ședință și consilierii locali cu 

privire la faptul că ședința s-a convocat fără îndeplinirea condițiilor prevăzute de art.136 alin.(8) 

coroborat cu art.135 alin.(2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, cu privire la proiectul de hotărâre înscris în proiectul ordinii 

de zi a ședinței. 
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La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1, doamna Mirona-Giorgiana Mureșan și au răspuns apelului nominal, 13 consilieri locali, 

din 27 de consilieri locali în funcție, după cum urmează:  

1. BÂRGĂU Marian-Aurelian - absent 

2. CARAIAN Alberto-Iosif – prezent on-line 

3. CĂȘVEAN Cătălina – absent 

4. CHIRVASĂ Viorel-Daniel - prezent 

5. CIUNGU Daniel-Constantin – prezent on-line 

6. DRĂGUȘIN Laurențiu - absent 

7. GHEORGHE Dinu-Nicolae – prezent on-line 

8. GRIGORESCU Alina-Cristina – absent  

9. HALAȚ Iulia-Luminița - absent 

10. HALIȚ Raluca-Nicoleta – prezent on-line 

11. IACOB Oana - absent 

12. IORDAN Florea - prezent 

13. JURUBIȚĂ Geanin-Georgian – prezent on-line 

14. MILOȘ-OLTEANU Iuliana-Dorina - prezent on-line 

15. NICOLAESCU Andrei-Cristian - absent 

16. OIANU Adrian-Viorel - absent 

17. OZATA Alev-Burhan - absent 

18. PĂIUȘI Oliver-Leon - absent 

19. PODARU Dan-Niculae - prezent 

20. POPA Daniela - prezent 

21. PORUMB Ramona - absent 

22. REGALIA Ruxandra-Eugenia – prezent on-line 

23. SORETE-ARBORE Otilia - absent 

24. ȘERBAN Remus-Cătălin - absent 

25. TUDOSE Cristian-Adrian - prezent 

26. ȚÎRĂ Daniel - prezent 

27. VICOL Ned – absent 

Constatând neîndeplinite condițiile prevăzute de art. 137 alin. (1) din Ordonanța de Urgență 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, absența 

majorității consilierilor în funcție pentru desfășurarea în condiții de legalitate a ședinței, Secretarul 

General al Sectorului 1 a anunțat lipsa cvorumului necesar pentru desfășurarea legală a ședinței 

extraordinare de îndată. 



Pag 3 din 8 

Nr. 27- din 06.07.2023 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dna. președinte înainte de începerea ședinței, am rugămintea ca, 

după când se poate, să-mi dați și mie cuvântul. Am ceva de comunicat. Mulțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Bună dimineața bine ați venit la 

ședință extraordinară convocată de îndată de către consilierii locali ai Partidului Social Democrat și 

ai Partidului Național Liberal, din data de 06/07/2023 ora 10:00 cu respectarea tuturor procedurilor 

legale. 

În conformitate cu prevederi articolui 134, aliniatul 2, litera b din OUG nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare și comunicarea către consilierii locali 

a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică, în conformitate cu 

prevederea articolului 243, aliniatul 1 litera din OUG nr. 57/2019 prin Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. Am să efectuez apelul nominal al consilierilor locali în 

ordinea alfabetică după cum urmează dl. Bârgău Marian-Aurelian, dl. Caraian Alberto Iosif.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent se aude !?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da mulțumim dna. Cășvean 

Cătălina, dna. Cășvean, dl. Chirvasă Viorel-Daniel.  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Ciungu Daniel Constantin.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dl. Drăgușin Laurențiu, 

dl. Gheorghe Dinu Nicolae, dna. Grigorescu Alina Cristina, dna. Halaț Iulia Luminița, dna. Haliț 

Raluca Nicoleta  

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (online): Prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da Mulțumim dna. Iacob Oana, dl. 

Iordan Florea. 

Domnul Florea Iordan : Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Jurubiță Geanin Georgian. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Prezent mulțumesc  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim am notat dna. Miloș 

Olteanu Iuliana Dorina  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent mulțumesc  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dl. Nicolaescu Andrei-

Cristian, dl. Oianu Adrian Viorel, dl. Ozata Alev Burhan, dl. Păiuși Oliver Leon, dl. Podaru Dan 

Niculae.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Prezent.  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dna. Popa Daniela  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dna. Porumb Ramona, dna. 

Regalia Ruxandra Eugenia  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim. dna. Sorete Arbore 

Otilia, dl. Șerban Remus Cătălin, dl. Tudose Cristian-Adrian   

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 :  dl. Țîră Daniel.  

Domnul Daniel Țîră: Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Având în vedere prezența număr 

de 12 consilieri din numărul total de 27 de consilieri constat……  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent. Bună ziua! Dinu Gheorghe.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Dinu v-am notat ca prezent. 

Având în vedere prezența unui număr de 13 consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali 

constat neîndeplinite prevederi la art.137 din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ cu 

modificările și completările ulterioare cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a 

ședinței extraordinare de îndată convocată de către consilierii locali ai Partidului Social Democrat și 

ai Partidului Național Liberal. Mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da mulțumesc. Să se consemneze în procesul-

verbal că domnii și doamnele consilieri USR și PMP nu au fost prezenți la această ședință. Și mă 

adresez acum doamnei Secretar general al Sectorului 1. 

Stimată doamnă, noi cu toții știm că avem la Sectorul 1 un primar incompatibil și 

incompetent, dar dvs. ce păziți? Aveți anumite atribuții și responsabilități pe care nici dvs. nu le 

respectați.  

O să vă adresez acum o interpelare la care vă solicit să ne răspundeți înscris pe parcursul zilei 

de astăzi, conform art 136 din Codul administrativ, alin 4, nominalizarea compartimentelor de resort 

și a comisiilor de specialitate cărora li se transmit proiectele de hotărâri ale Consiliului Local, precum 

și celelalte documente, potrivit prevederilor aliniatului 3, litera a și b se face de către primar 

împreună cu secretarul general. Vă rog să nu opriți transmisia! Se face de către primar împreună cu 

secretarul general al unității sau subdiviziuni administrativ-teritoriale. Odată cu transmiterea 

proiectelor de hotărâre se comunică și data de depunere a rapoartelor și a avizelor, avându-se grijă ca 

rapoartele compartimentului de resort să poată fi transmise și comisiilor de specialitate înainte de 

pronunțarea acestora. După examinarea proiectului de hotărâre, comisia de specialitate a consiliului 

local emite un aviz cu privire la adoptarea sau, după caz, respingere a proiectului. 7. alin.1 avizul 

comisiei se transmite secretarului general al unității subdiviziunii administrativ-teritoriale care 

dispune măsurile corespunzătoare înaintării lui către consilierii locali și către inițiatori, după caz, cel 
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mai târziu în ziua ședinței. 8. Fiecare proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței 

Consiliului Local este supus dezbaterii numai dacă este însoțit de referatul de aprobare, rapoartele 

compartimentelor de resort, avize cu caracter consultativ ale comisiilor și alte documente prevăzute 

de legislația specială alin 9. Rapoartele și avizele prevăzute la alin 8 trebuie întocmite în termenul 

prevăzut la alin 5, dar nu mai târziu de 30 de zile de la registrarea proiectelor de hotărâre propuse 

pentru a fi înscrise pe proiectul ordinii de zi a ședințelor ordinare ale Consiliului local, respectiv în 

termen de cel mult 3 zile de la înregistrare a proiectelor de hotărâre propuse a fi înscrise pe proiectul 

ordinii de zi a ședințelor extraordinare.  

În situația ședințelor convocate de îndată, rapoartele compartimentelor de specialitate se 

întocmesc în procedură de urgență, cel târziu odată cu proiectul hotărârii. 

Așadar, proiectul propus de noi pentru aprobare astăzi, și anume înființarea unui adăpost 

pentru victimele violenței domestice, a fost depus în luna noiembrie 2022. Au trecut opt luni, 

calculați dvs. câte zile!  

Ce s-a întâmplat în acest interval și de ce acest proiect nu a fost transmis de către dvs. și de 

către dna. primar, singurele responsabile către compartimentele și departamentele de specialitate 

pentru a putea fi întocmite rapoartele de specialitate? 

Aștept răspunsul în scris până la finalul zilei de astăzi. Mulțumesc, dl…….. Am zis că aștept 

răspunsul în scris! Dl. Tudose vă rog.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua stimați colegi am două probleme care solicit să fie 

consemnate în procesul-verbal al ședinței. De atât ca urmare a interesului manifestat de unii cetățeni 

care au avut neplăcerea de a-și afecta tehnic mașinile cu supra-înălțările făcute de către ADP în 

Sectorul 1. Pentru o corectă lămurire și pentru o corectă justificare a efectuării acestor supra-înălțări 

de protecție în zona școlilor, în zona piețelor, doresc să-mi să pună la dispoziție spre consultare 

documentația integrală, cu tot cu avize și autorizații, pentru efectuarea acestor lucrări. Asta ca să pot 

răspund în mod pertinent cetățenilor care mi-au ridicat aceste probleme.  

Asta e prima, a 2-a este o informare la adresa consiliului și al tuturor persoanelor interesate 

despre situația care a avut loc ieri, la 2 ani de zile, repet, la 2 ani de zile de la înființare a comisiei de 

disciplină. Mascarada prezidată de secretarul instituției, dna. Mirona Mureșan și respectiv președinte 

a comisiei de disciplină, continuă, în sensul că ieri, deși ne-am prezentat în mod evident cei care am 

făcut solicitarea de a se constitui comisia de disciplină, grupul PSD și consilierii PSD, însoțit de 

avocați, ni s-a comunicat în același film de prost-gust, că un alt membru al comisiei și-a dat demisia 

cu jumătate de oră înainte, drept pentru care comisia nu se poate constitui.  

Dna. Secretar, la fel ca și interpelarea pe care v-a solicitat-o dna. președinte, vă solicit și eu 

înscris răspunsul. Când veți constitui comisia de disciplină funcțională? De 3 ani de zile ne batem joc 

de decizia Consiliului Local de a analiza comportamentul unui funcționar public despre care nu vreau 

să-l cataloghez. Este vorba de Stoica, iar acoperirea pe care i-o oferă în mod vizibil dna. primar și 

dvs. nu face decât să dea o notă, cel puțin de prost-gust. Deci, din acest punct de vedere vreau ca să 

se consemneze, să mi se comunice în scris. Când va avea loc o constituire efectivă a comisiei de 

disciplină?  
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Aș aprecia enorm de mult din partea dvs. și a celorlalți membri ai comisiei un pic de respect 

față de cei care au făcut solicitarea, în sensul că ieri la comisia de disciplină, cel care trebuia să fie 

audiat și cel care a făcut toate lucrurile pentru care este convocată comisia de disciplină, respectiv 

Stoica nici măcar nu s-a prezentat, nu s-a prezentat nici o dată anterioară. Asta înseamnă că sunteți 

mână în mână cu acest individ, mână în mână cu dna. primar. Este o rușine ca fost membru PSD, dar 

asta deja nu mai contează. Din punctul meu de vedere, aș dori să știu când vă hotărâți să vă exercitați 

atribuțiile de președinte al comisiei de disciplină în mod legal, pentru că ieri nici măcar cuvântul nu l-

ați dat, nici avocatului, nici mie. Ați anunțat că și-a dat demisia membru, v-ați ridicat și ați plecat. 

Este incalificabilă atitudinea iar din acest punct de vedere trecerea dvs. cu arme și bagaje în tabăra lui 

Armand și servialitatea nici nu știu cum să numesc, de a-i executa toate dispozițiile care, din păcate, 

sunt în afara legii, nu fac decât să vă dea o notă nu tocmai nu tocmai bună. Din acest punct de vedere 

aș aprecia dacă mi s-ar comunica o dată când o să se facă într-adevăr comisia de disciplină și să vină 

și acest individ să răspundă în fața comisiei de disciplină. Până la urmă nu că s-ar întâmpla ceva că 

cu plângerea PNL-ului. Oricum, chiar dacă i-ați dat rezolvare cu sancțiune cu tot, a s-ar soluționa 

favorabil, ca să spunem așa plângerea. A avut grijă dna. primar să n-o pună în aplicare de peste un an 

jumătate. Da, totuși, poate totuși ținem cont că acest consiliu merită considerația și respectul, măcar 

în numele cetățenilor care ne-au trimis aici. Vă mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: mulțumesc domnule Ciungu, dna. Regalia.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Mulțumesc frumos dna. președinte. E o situație 

desigur, tristă. Ne uităm în Sectorul 1. În momentul de față ne sună non-stop părinți care au copii 

mici, au nevoie să meargă la creșe, au nevoie să meargă la grădiniță, nu sunt suficiente locuri, sunt 

obligați să meargă către mediul privat. Nu spun că nu este și aceasta o soluție, dar din păcate, dacă ne 

uităm la numărul de copii care pot să meargă acum la creșă, crește în Sectorul 1. Vorbim de undeva 

la 250 de copii cu totul, dar putem să observăm că în Sectorul 1 se nasc astăzi undeva în jur de 315, 

deci undeva la 15 ori mai mulți copii se nasc, decât avem locuri în creșă. Deși acest primar a promis 

că va face creșe, iată că nu a făcut nimic până astăzi, iar proiectul depus de de mine și de noi anul 

trecut în mai, deci de acum 13-14 luni de zile, stă în sertarul primarului Armand.  

Este evident că dacă, de exemplu, PNL propune un proiect, acesta nu va trece de furcile 

caudine ale primarului Armand, care e propriul dictator. O vedem și din ce a spus mai devreme 

colegul Cristian Tudose. Asta este realitatea sectorului în momentul de față. De aceea, noi am depus 

acest proiect pe ordinea de zi, știind că primarul nu îi va da drumul în direcțiile de specialitate. 

Sperăm că poate în ultima secundă se va gândi să să facă ceva și pentru părinții din Sectorul 1. 

Observam mai devreme că pusese pe facebook, bineînțeles că nu este prezentă la o ședință de 

Consiliu Local, că în sfârșit după doi ani jumătate, ia ieșit un studiu de fezabilitate sau de 

prefezabilitate, niște desene pentru Piața 1 Mai.  

Pe care noi, de altfel, o cerem de la bun început. Refacerea Pieței 1 Mai. Am fost acolo de 

curând să discutăm din nou cu comercianții, cu cetățenii. Era o urgență de acum ani de zile. Dacă 

mergeți acolo să vedeți, au cam plecat toți! Mirosurile, vara sunt, nu pot fi descrise. Ce să vă spun? 

Sper să fie mai mult decât niște poze pe facebook ale primarului. Piața ONU mai are nevoie de de 

renovare rapidă. De la repet, de la bun început, de la începutul mandatului, de când am promis și noi 

acest lucru cetățenilor. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dna. Regalia, vă rog.  
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Da bună ziua am doresc să adresez patru întrebări. 

Prima cu referire la interprelările mele pe parcursul consiliilor locale. Am primit pe pagina de mail că 

a fost înregistrată interpelarea mea și în termen de 10 zile voi primi răspunsul. Cred că au trecut mai 

multe luni de când eu n-am primit niciun răspuns.  

  Doi în legătură cu această comisie de disciplină la care suntem convocați de 2 ani, ritmic, 

vreau să vă întreb și eu fac parte din comisia de disciplină a Inspectoratului Școlar, dar în momentul 

în care a fost constituită această comisie au fost introduși și membrii supleanți, în cazul în care se 

întâmplă ceva, unul din membrii comisiei. Deci să întrebăm pe dna. Secretar general al primăriei 

dacă din punct de vedere juridic și în conformitate cu codul administrativ există această posibilitate 

ca în comisia de disciplină să apară și acei membri supleanți ca această comisie să se desfășoare sau 

dacă nu, să ni se spună gata, dar nu ne chemați din când în când și pe urmă să ni se spună plecați 

acasă că nu putem desfășura.  

Mulțumesc, domnule Ciungu, pentru că mi-a ridicat mingea la fileu. Apropo de grădinițe și 

creșe, am răspuns și răspund la nivelul capitalei de înscriere a la grădinițe și creșă pentru anul viitor 

școlar. Vreau să vă spun să vă dau două cifre la nivelul Sectorului 3 avem 1000 de locuri în creșă la 

nivelul sectorului, din punctul de vedere al învățământului. Deci nu centrele de zi și creșele ce aparțin 

consiliilor locale, cum sunt în Sectorul 6, cum sunt în Sectorul 4, vorbesc din punct de vedere că 

aparțin Ministerului Educație, respectiv sunt gestionate de Inspectoratul Școlar. În Sectorul 3 avem 

1000 de locuri. În Sectorul 1 avem la momentul ăsta 60 de locuri ocupate. Grădinița ZebraZu, preluat 

anul trecut de la Consiliul General și ne dăm tot interesul să mai facem încă o grupă. O grupă de 

antipreșcolari înseamnă 15 copii, iar la mine la ușă au venit zeci de părinți că n-au unde să își ducă 

copiii, mai ales pe zona de nord. Cartierul Aviației are o singură grădiniță, grădinița 122. Mai avem 

pe Ficusului Grădinița 283, cu o structură pe Floreasca, dar să știți că 12 grupe nu asigură copiii din 

zonă și cumva trebuie să ne gândim să sprijinim acești părinți. Mie îmi este foarte ușor să trimit noi 

aprobăm cifra de școlarizare în funcție de numărul de grupe care există la nivelul fiecărui sector, dar 

aceste grupe, aceste grădinițe trebuie să fie construite de către Primărie, nu de către Inspectoratul 

Școlar. Noi asigurăm, să spun costul pe elev, asigurăm cadrele didactice. Da, construcția, imobilul, 

spațiu școlar trebuie să vină dinspre unitatea administrativ teritorial. Vă spun că stăm cel mai rău din 

tot municipiul București la înscrierea copiilor la grădiniță . 

Patru o să vă rog frumos cumva săptămâna viitoare data de 12 să nu convocați ședință de 

Consiliu Local pentru că sunt în prinsă în concursul național de evaluare și titularizare și nu o să pot 

participa. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dna. secretar. Așteptăm răspunsurile 

până la finalul zilei, în scris. Închid ședința și vă predau cuvântul. Vorbiți ce doriți dvs.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : La momentul acesta cele două 

proiecte de hotărâre au fost înaintate către Cabinet Primar K2-281 pe data de 24.11.2022, respectiv 

K2-169 pe 08/08/2022 există dovada transmiterii acestora. Pe cale de consecință, ocup această 

funcție 12/04/2023 deci întrebările sunt și răspunsurile sunt evidente, iar în ceea ce privește 

solicitarea domnului consilier Cristian Adian Tudose, referitor la comisia de disciplină având în 

vedere demisia înregistrată pe data de …., ieri la ora 11:30 era evident că orice fel de convocare a 

acestei ședințe și posibilitatea legală de desfășurare era imposibilă. În ceea ce privește afirmațiile dvs. 

cunoașteți foarte bine că orice secretar general nu poate fi membru a unui partid politic. Sunt 
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prevederi exprese prevăzute în codul administrativ și în fosta lege 215 sub sancțiunea destituirii din 

funcție publică, motiv pentru care vă solicit să faceți dovada apartenenței mele politice în perioadele 

în care am fost secretar general la unul dintre partidele politice pe care dvs. le tot enunțați aici, iar 

dacă puteți să faceți această dovadă vă rog să faceți public. În timpul desfășurării activității mele de 

Secretar General. Mulțumesc.  

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                                              SECRETAR GENERAL, 

            Daniela POPA                    Mirona-Giorgiana MUREȘAN 

 

 

  

 

Întocmit după 

 material audio-video  

Consilier superior 

 Alexandru OANCEA 

 

 


